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Abstract (en)
[origin: US2024034534A1] The invention relates to an article hanger having a receiving region, wherein, by means of the receiving region, a
receiving space for receiving an article of at least one article type, for example at least one type of tool for a mobile machine tool or at least one type
of building product, is formed in the interior of the receiving space. The receiving region is formed from a wound tube and/or comprises a wound
tube. An environmentally friendly material can be used as the raw material for the wound tube. Risks to the environment as a result of carelessly
discarded article hangers can therefore be avoided or at least reduced.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Warenaufhänger (14) mit einem Aufnahmebereich (16), wobei durch den Aufnahmebereich (16) ein Aufnahmeraum (22)
zur Aufnahme einer Ware (12) zumindest einer Warenart, beispielsweise wenigstens eine Art eines Werkzeugs für eine mobile Werkzeugmaschine
oder wenigstens eine Art eines Bauverbrauchsprodukts, im Inneren des Aufnahmeraums (22) ausgebildet ist. Der Aufnahmebereich (16) ist
aus einer Wickelhülse (26) ausgebildet und / oder umfasst eine Wickelhülse (26). Als Rohmaterial kann ein umweltverträgliches Material für die
Wickelhülse verwendet werden (26). Umweltrisiken durch achtlos weggeworfene Warenaufhänger (14) können damit vermieden oder zumindest
reduziert werden.
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